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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr LIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Posiedzenie w dniu 23 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 

Szmulik, Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska-Muller, Kierownik ds. 

Biblioteki Izabela Mazur, Kierownik Kina Diana Jarosław Pytel, Dyrektor Muzeum Marcin 

Husak, Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska. 

 

2. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

1) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 
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i Biblioteki Publicznej w tym: 

a) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) 

Sprawozdanie zawarte w druku omówiła Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia 

Gawłowska - Muller.  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień poprosiła o to, aby Dyrektor opowiedziała coś więcej 

na temat warsztatów organizowanych przez POK. 

Dyrektor Sylwia Gawłowska - Muller oznajmiła, że wszystkie warsztaty realizowane były 

w ramach projektu dofinansowanego z funduszy polsko – czeskich. Zwróciła uwagę na fakt, 

że koszty ich organizacji są możliwe dla POK do udźwignięcia właśnie z tego względu. 

Dyrektor opowiedziała jak wygląda organizacja warsztatów pod względem kadrowym, pod 

względem czasu pracy instruktorów. 

Radna Ludmiła Lisowska przeanalizowała strukturę zatrudnienia w Prudnickim Ośrodku 

Kultury.  

Dyrektor Sylwia Gawłowska-Muller omówiła zmiany, które nastąpiły w ostatnim czasie  

w instytucji POK. 

Radna Ludmiła Lisowska zwróciła szczególną uwagę na zróżnicowanie struktury 

zatrudnienia w domach kultury na terenie sołectw. Zapytała z czego ona wynika? Poruszyła 

również temat domu kultury w Niemysłowicach, którego działanie jest w trakcie reaktywacji 

Dyrektor Sylwia Gawłowska wyjaśniła, że zróżnicowanie zatrudniania w poszczególnych 

wiejskich domach kultury wynika przede wszystkim z potrzeb infrastrukturalnych, 

przestrzennych w poszczególnych wiejskich domach kultury. Jak wiadomo każdy budynek  

i każda przestrzeń w poszczególnych wsiach jest odmienna, stąd inne potrzeby. Dyrektor 

wyraziła zdanie, że dąży do wypracowania najbardziej trafnego rozwiązania dotyczącego 

funkcjonowania wszystkich domów kultury. Póki co stan zatrudnienie interpretuje jako 

adekwatne do potrzeb.  Odnośnie funkcjonowania domu kultury w Niemysłowicach Dyrektor 

oznajmiła, że ma on dla niej duże znaczenie, gdyż potencjał   środowiskowy jest ogromny. Po 

dwukrotnie ogłoszonym konkursie w wymiarze ½ etatu nie zostało złożone żadne CV. 

Dyrektor oznajmiła, że być może powodem braku odzewu jest ta połowa etatu, która  

w obecnych czasach nie jest aż tak atrakcyjna. W Mieszkowicach również pojawiła się 

konieczność zatrudnienia na pół etatu, stąd pomysł, aby podejść do tematu w sposób 

zadaniowy i zatrudnić jedną osobę, która ma merytoryczne przygotowanie do animacji 

kultury, osobę która jest w stanie zaangażować się w pracę na rzecz dwóch miejscowości,  

w wymiarze pełnego etatu. Faktycznie oferta ta znalazła odzew, chociaż zainteresowanie 

również nie było duże. Dyrektor wyraziła jednak nadzieję, że obecne rozwiązanie kadrowe 

będzie skuteczne.  

Radna Ludmiła Lisowska poprosiła, aby zwrócić uwagę na fakt zatrudnienia osób do prac 

gospodarczych we wszystkich jednostkach. Pogratulowała Pani Dyrektor prowadzenia 

jednostek w sposób nowoczesny i bardzo owocny.  

Dyrektor Sylwia Gawłowska-Muller podziękowała radnym za obecność na wydarzeniach 

organizowanych przez POK. 

Radny Rafał Bolibrzuch podziękował za to, że wiejskie domu kultury znowu tętnią życiem, 

za organizacje różnych rodzajów imprez i wydarzeń dla wszystkich grup mieszkańców.  

Radny Ryszarda Czeczel  stwierdził, że wszyscy dyrektorzy placówek oświatowych są 

fachowcami wysokiej klasy. Podziękował za prace i zaangażowanie. 

Dyrektor Sylwia Gawłowska-Muller podziękowała radnemu za współpracę i otwartość przy 

realizacji festiwalu Jazzowego 

Radny Jacek Urbański zauważył, ze w strukturze zatrudnienia nie ma wymienionego 

stanowisko kierownik ds. Biblioteki. 

Dyrektor Sylwia Gawłowska-Muller odpowiedziała, że w związku z tym, że sprawozdanie 
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POK przedkładane w tym roku w zakresie działalności rzeczowej, merytorycznej i finansowej 

było opierane na takim kluczu, że plan finansowy POK jest odrębny wobec planu 

finansowego biblioteki. Również w zakresie struktury i zakresie merytorycznym jest 

przedłożone przez panią kierownik biblioteki. 

Radna Ludmiła Lisowska odnośnie zatrudnienia zauważyła, że osoba ds. kadrowych oraz 

dwóch głównych księgowych zatrudnionych jest w niepełnym wymiarze czasu pracy.  

Zapytała czy wynika to z potrzeb prowadzonej jednostki? 

Wiceburmistrz odpowiedział, że końcówki etatów wynikają z tego, że te same osoby 

prowadzą księgowość w POK i w Muzeum. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) kolejno przez: 

Komisję |Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) 

Informacja zawarta w druku omówiona została przez Kierownik ds. Bibliotek Izabelę 

Mazur. 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień pochwaliła pracę Pani Kierownik. Wymieniła działania 

podjęte na rzecz różnych grup społecznych. Poprosiła o powiedzenie czegoś więcej na temat 

współpracy ze Stowarzyszeniem Pomocy Osobom Niepełnosprawnym Laris w Warszawie. 

Kierownik ds. Biblioteki Izabela Mazur oznajmiła, że biblioteka nie może prowadzić 

działalności tylko na zasadzie wypożyczania księgozbiorów. Podejmowany jest szereg 

inicjatyw uatrakcyjniających bibliotekę. Kierownik omówiła działalność prowadzoną przez 

bibliotekę. Ze stowarzyszeniem Larix biblioteka współpracuje już 5 lat, a współpraca ta 

polega na udostępnianiu czytelnikom mobilnych urządzeń tzw. czytaków, na które wgrywane 

są książki mówione. W bibliotece znajduje się również stanowisko dla osób  

z niepełnosprawnością wzrokową, gdzie znajduje się komputer ze specjalnym 

oprogramowaniem oraz specjalna klawiaturą. Biblioteka posiada również literaturę w języku 

braille’a. Dodała, że biblioteka wnioskowała o większą ilość środków na zakup księgozbioru. 
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Zaznaczyła, że jest to bardzo ważne dla działalności biblioteki.  

Radna Ludmiła Lisowska stwierdziła, że działalność biblioteki jest bardzo obszerna  

i wszechstronna. Zapytała o kwoty wykorzystane na zakup księgozbioru. Zauważyła, że jest 

ona na stałym poziomie. Zapytała czy kwota jest wystarczająca?  

Kierownik Izabela Mazur odpowiedziała na pytanie (dźwięk nie został zarejestrowany)  

Radna Ludmiła Lisowska poruszyła temat programu Akademika, który pozwala na 

wypożyczanie książek międzybibliotecznie w sposób cyfrowy. Zapytała czy cieszy się on 

zainteresowaniem? 

Kierownik Izabela Mazur oznajmiła, że program ogranicza rodzaj książek do książek 

popularno-naukowych. Książki te nie cieszą się wielkim zainteresowaniem, choćby z powodu 

braku studentów. Jest to oferta dla osób dokształcających się.  

Radna Ludmiła Lisowska poruszyła temat bibliotekach wiejskich i ilości książek. Zapytała 

skąd wynikają tak duże różnice w ilości egzemplarzy w poszczególnych placówkach? 

Kierownik Izabela Mazur wyjaśniła, że  różnice wynikają ze specyfiki danej chwili, z metrażu 

danego miejsca.  

Radna Urszula Rzepiela podzieliła się swoimi doświadczeniami z korzystania z biblioteki. 

Okazała wyrazy uznania dla działania biblioteki. 

Radny Jacek Urbański zapytał na jakiej zasadzie ustalane są tytuły czasopism do 

prenumeraty. Czy prowadzona jest jakaś ewidencja jeśli chodzi o popularność 

poszczególnych tytułów? 

Kierownik Izabela Mazur oznajmiła, że księgozbiory oraz prenumeraty zamawiane są na 

podstawie preferencji czytelników. Pod koniec roku przeprowadzane są ankiety wśród 

czytelników, zwraca się również uwagę na ceny pism. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

 

 



 

5 

 

c) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) 

Informacje zawarte w druku omówił Kierownik Kina Jarosław Pytel. 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień wyraziła radość w związku z funkcjonowaniem kina.  

W związku z tym, że w październiku kino cieszyło się największa popularnością życzyła aby 

dla kina "zawsze był październik". Ucieszyła się, ze spłaconej ostatniej raty kredytu .Zapytała 

czy możliwe jest sprowadzenie filmów dawnych mistrzów kina, jeśli oczywiście finanse na to 

pozwolą?  

Kierownik Jarosław Pytel nawiązał do miesiąca października. Oznajmił, że pierwsza część 

roku nie była dla kina najłatwiejsza. Można ją porównać do poprzednich dwóch lat, podczas 

których panowała pandemia coronavirusa. Dopiero od października zaczęła odbudowywać się 

widownia. Nawiązała się na nowo współpraca ze szkołami, na nowo uruchomiony został 

program „Nowe horyzonty”. Faktycznie została spłacona ostatnia rata, która dosyć 

nadwyrężała budżet. Nawiązując do zapytania radnej odnośnie sprowadzenia starych filmów 

dawnych mistrzów kierownik oznajmił, że był taki pomysł, umowa była już praktycznie 

podpisana, jednak Stowarzyszenie Kin Studyjnych wycofało się z tego pomysłu. Póki co od 

jutra rusza cykl filmów polskich 

Dyrektor Sylwia Gawłowska-Muller rozwinęła temat promocji działalności kina. 

Radna Ludmiła Lisowska zapytała co kierownikowi sprawiło największa radość i 

największą trudność w minionym roku?  

Kierownik Jarosław Pytel odpowiada, że najbardziej cieszy pełna sala kinowa. Odnośnie 

problemu kierownik odpowiedział, że chciałby na nowo uruchomić bufet kinowy.  

Radna Ludmiła Lisowska uznała, że byłoby czymś wspaniałym, gdyby udało się uruchomić 

kafejkę w POK-u, a tradycją mieszkańców stałoby się przychodzenie na kawę, niekoniecznie 

tylko przed seansem.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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2) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej 

(druk nr 1269) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Marcin Husak.  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień wyraziła wiele ciepłych słów odnośnie działalności 

Muzeum. Oznajmiła, że najbardziej zainteresowały ją spotkania o charakterze kulturalnym, 

które uzmysławiają mieszkańcom jaka jest ich historia.  

Dyrektor Marcin Husak dziękuje za ciepłe słowa. Oznajmił, że rolą Muzeum jest przede 

wszystkim prowadzenie działalności naukowej. Powiedział, że bliska jest mu działalność 

popularyzatorska. Rolą Muzeum jest również budowanie szacunku wśród lokalnej 

społeczności do historii, której wszyscy jesteśmy współtwórcami i dziedzicami pamięci.  

Radna Urszula Rzepiela wyraziła zdanie, że bardzo się cieszy, iż do grona kreatywnych  

i kompetentnych kierowników jednostek dołączył Marcin Husak. Radna wróciła do historii 

Muzeum. W dalszej wypowiedzi radna postuluje, aby przywrócić fundusz płac, w tym 13-tki 

dla pracowników instytucji kultury.  

Radna Ludmiłą Lisowska pyta o zasady 13 pensji oraz premii.  

W odpowiedzi Dyrektor POK Sylwia Gawłowska-Muller oznajmiła, że zgodnie  

z regulaminem w POK-u nie ma ani trzynastek, ani premii.  

Radna Ludmiła Lisowska przypomniała, że w zeszłym roku poruszyła ten temat przy 

składania sprawozdania. Oznajmiła, że zawnioskowała wówczas do Pani Dyrektor o złożenie 

stosownego pisma w tym zakresie. Zapytała czy pismo zostało złożone? 

Dyrektor Sylwia Gawłowska-Muller odpowiedziała (dźwięk nie został nagrany). 

Radny Ryszard Czeczel dziękuje radnej Urszuli Rzepiela za wsparcie przy powstaniu galerii 

Hanny Bakuły.  

Dyrektor Muzeum Marcin Husak w kwestii budynku galerii oznajmił, że już on zasługuje 

na uwagę. Opowiedział historię budynku. Pochwalił się również, że w 50 rocznice śmierci 

Pabla Picasso do Prudnika przyjadą oryginalne jego dzieła, które Muzeum przez miesiąc 

będzie mogło eksponować 

Radny Jacek Urbański  zgłosił uwagę techniczną do sprawozdania - prosi o syntetyczną  

i opisową formę przedstawienia informacji finansowej.  

Radna Ludmiła Lisowska pogratulowała dyrektorowi nagrody Mosty dialogu.  

Dyrektor Marcin Husak dziękuje. Oznajmił, że nagroda jest zasługą wszystkich 

pracowników.  Największą radością są ludzie, ponieważ to ich pasja przedkłada się na 

działalność Muzeum 

Dalsza dyskusja nie została podjęta 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk 

nr 1269) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

Wychowania (druk nr 1270) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania Maria Strońska.  

Radna Ludmiła Lisowska gratuluje osiągnięć oraz prężnie prowadzonej działalności. 

Zapytała co przynosi Pani Dyrektor największą radość? 

 Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska oznajmiła, że 

radość sprawia każdy dzień, w którym udaje się rozwiązać jakiś problem. Powiedziała, że jest 

coraz więcej małych dzieci, które wymagają wsparcia psychologów, pedagogów we 

wczesnym wspomaganiu rozwoju. Dyrektor oznajmiła, że cieszy ją fakt, że Pan Burmistrz 

wyraził zgodę, aby wystąpić o środki na budowę żłobka. Jest to nadzieja na przyszłość. 

Martwi między innymi coraz mniejsza liczba urodzeń 

Po zakończonej wypowiedzi przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania (druk nr 1270) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady Sesji Rady Miejskiej.  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1271) 

 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1271) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Uchwały z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1273) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych (druk 

nr 1273) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 1274) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1274) kolejno przez: 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1275) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej (druk nr 1275) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na 

osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na 

osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

kolejno przez: 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa 

do lokalu mieszkalnego (druk nr 1277) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do 

lokalu mieszkalnego (druk nr 1277) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1278) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1278) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1279) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1279) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku 

(druk nr 1280) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku 

(druk nr 1280) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 1281) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 1281) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

 Jacek Urbański 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


